
Ђорђе Вукадиновић: Вучић изјавама како наводно „трпимо велику штету због става о Косову и санкцијама“, постепено припрема јавност за прихватање тзв. „француско-немачког“ споразума и неког облика санкција Русији
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Председник Србије Александар Вучић састао се са високим представником ЕУ за
спољну политику и безбедност Жозепом Борељом, током другог дана Минхенске
конференције о безбедности, поделивши на Инстаграм налогу будуцностсрбијеав да је
Србији снажно замерено неувођење санкција Русији.

  

  

„Разговор са Жозепом Борељом и припрема за наставак дијалога између Беогада и
Приштине. Србији је снажно замерено неувођење санкција Руској Федерацији.
Разговори се ускоро настављају“, поручио је председник.

  

Да ли порука европских званичника коју је Вучић поделио путем Инстаграма представља
најаву увођења санкција Русији, или нешто друго, саговорници Данаса различито
тумаче.

  

Ђорђе Вукадиновић: Вучић већ дуже време „кува жабу“ и постепено припрема
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јавност за сценарио са прихватањем такозваног „француско-немачког“ споразума и
неким обликом санкција Русији

  

Ђорђе Вукадиновић, политички аналитичар, сматра да постоји могућност да ова порука
управо то представља.

  

– Александар Вучић већ дуже време „кува жабу“ и по питању Косова и Метохије и по
питању санкција Русији. И, у том смислу, ова данашња његова изјава није изузетак, већ
само наставак процеса који траје већ месецима. Не само Вучић, него и сви његови
пропагандисти, како они квази-грађанске, тако и квази-патриотске провенијенције,
непрестано форсирају исти наратив, односно фразеологију. Трпимо, наводно, велику
штету због нашег става о Косову и о санкцијама Русији, и ма колико да нам се то можда
не свиђа мораћемо се том притиску прилагодити ради „будућности наше деце и
економског просперитета“ – наводи Вукадиновић.

  

С тим што се, додаје, једни од поменутих (квази-европејци) тој перспективи радују, а
други тј. квази-патриоте је, тобож, невољно прихватају.

  

– Другим речима, он постепено припрема јавност за сценарио са прихватањем
такозваног „француско-немачког“ споразума и неким обликом санкција Русији, док
истовремено оваквим и сличним изјавама покушава да сачува своје бирачко тело, које је
у суштини против свега тога – закључује Вукадиновић.

  

Срђан Миливојевић: Њему не верујем ни када се обраћа посланицима у Народној
скупстини, чак ни када полаже заклетву на Мирослављевом јеванђељу и Уставу

  

Срђан Миливојевић, посланик ДС, каже да не прати Вучићеве објаве на друштвеним
мрежама, нити да му верује.

  

– Њему не верујем ни када се обраћа посланицима у Народној скупстини, чак ни када
полаже заклетву држећи једну руку на Мирослављевом јеванђељу, а другу на Уставу
Републике Србије. Прошли пут је, како сам видео у медијима, на Инстаграму најавио и
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изборе. Сутрадан се пробудио добрано извучених ушију и казао да нема избора. Можда
је поново пала берба ушију у Бриселу а можда се поново искрао обезбеђењу и
дегустирао неко вино од пар хиљада евра – наводи Миливојевић.

  

Председник Србије се у својим изјавама увек оштро противио санкцијама Русији,
наводећи разлоге попут увоза нафте и гаса (пред грејну сезону), али истичући и да је
под све вец́им притиском Запада да промени свој став.

  

На самиту у Тирани у децембру прошле године, Вучић је изјавио да је највећи део
разговора био посвећен енергетици, али и томе што Србија није увела санкције Русији.

  

Како је навео, званичницима ЕУ и Западног Балкана је рекао да је однос према
санкцијама Русији заправо однос према грађанима Србије, и да није природно да Србија
уводи санкције.

  

На конференцији у Минхену налази се и министар спољних послова Ивица Дачић који је
рекао да су међународни представници у Минхену свесни да председник Србије
Александар Вучић указује на „црвене линије“ неприхватљиве за Србију, а не за њега
лично.

  

„Државна политика Србије, а Вучић посебно, често су изложени критикама да не брани
довољно националне државне интересе“ – рекао је Дачић новинарима.

  

(Данас)

  

 3 / 3


